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MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 24.06.2024 

MØDESTED: Personalerummet 

KLOKKEN: 17.00-18.30, OG 18.30-

19.00 KONSTITUERENDE MØDE 

MED EFTERFØLGENDE MIDDAG. 

EMNE: Skolebestyrelsen SAGSNR.: 14/6108 

DELTAGERE: 

Dorit Wahl-Brink, Kristine Adler-Nissen, , Kaj 

Pedersen, Ken Kuwashima, , Karina Kokholm 

, Nadja Budtz, Thor Buur, Charlotte Hansen, , 

Nina Diemar, Sara Nielsen Mads Vinterby, 

Laura Elisberg, Viktoria Rosendal 

MØDENR: 6 

AFBUD: Jesper Samson ORDSTYRER:  

SUPPELANTER:  REFERENT: KEN 

ANDRE:   MØDELEDER: SARA 

FRAVÆRENDE:   SERVERING:FÆLLES 

BEMÆRKNINGER TIL  

MØDET: 
 

FORBERED: LÆS DAGSORDEN 

OG BILAG 
 

Kursiv: kommentarer fra SB. Ikke kursiv: generelt eller kommentarer fra skoleledelse 

Faste punkter, Indledning 

0. Præsentationsrunde. 

Præsentationsrunde rundt om bordet. Formanden gav gave, som tak til Dorit og Thor som træder ud af 

skolebestyrelsen. 

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 5 

Ingen bemærkninger 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Meddelelsesbog er udsat til næste SB møde. 

Dagsorden godkendt 

 

3. Meddelelser: 20 min 

a) Elevrådsrepræsentanter 

Ingen meddelelser 

b) Formanden 

Næstformanden: Var til FRO møde. Kun fire skoler var repræsenteret til mødet. 

Formanden har prøvet at kontakte center for by, miljø ift. trafikforslagene der har været fra SB. 

 

c) Skoleledelsen, herunder områdeleder 

 Der bruges meget tid på at få skemaerne helt på plads, ansættelser, barselsvikariater.  

 Der er ved at tænke hvordan man skal registrere arbejdstid fra senest 1.10. (Ny EU regel) 

 Der er ændret klassebetegnelse for tre klasser, så det på sigt kommer til at passe med det 

flow der kommer fremover. Også når profillinjerne er helt ude. Der har været et par forældre 

henvendelser.  

 Under renovering af skolekøkkenet blev der i kælderen fundet nogle rørhjørner der er isoleret 

med asbest. Kælderen blev straks lukket af og et firma har gennemsøgt kælderen for asbest. 

Der er fundet nogle steder. Nogle steder var der brud på asbesten. Der er så taget prøver. 

Prøverne påviste ikke noget. Dette bliver meldt ud til alle forældre. 

 Der er besparelser grundet underskud i Center for skole og fritidsliv. Bla. nedsættelse af 

skolebestyrelsernes beløb. Hvilket betyder der skal kigges på budgettet igen 
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 Der har været møde med amagerprivatskole ift. et evt. samarbejde omkring motorik i 

børnehaveklasserne. På sigt evt. søge en fond sammen. SB vil blive inddraget hvis 

fondssøgning bliver aktuel. 

 SFOérne skal på koloni: vilde vulkaner næste uge. 

 

c.1 Elev til- og afgang 

Ingen bemærkninger 

c.2 SFO til- og afgang, personale  

Ingen bemærkninger 

 

d) Medarbejdere 

Medarbejderne kan så ikke komme ned i kælderen lige nu.  

Koloni: Vilde vulkaner med SFOérne i næste uge. 

 

e) Kommunalbestyrelses rep. 

Høring erhvervsklasser skal behandles i udvalget. 

Der skal drøftes toiletforhold på baggrund af undervisningsmiljøundersøgelsen. 

Der skal drøftes økonomi for indeværende år og ny økonomiaftale for næste år. 

          

Punkter til Behandling: 

Behandling og orientering 

4.a Input til forældremøde v. Nadja og Nina 15. min 

Nadja præsenterede ”inspirations” dokument til forældre i klasserne. Emnerne er delt op ift. basisskolen og 

overbygningen. 

 

Det er godt med konkrete ting. Der skal måske forslås noget mindre end de her weekendture. Fx forældre voksen 

fest eller mindre arrangementer. Til alkoholdelen er det grundlæggende et spørgsmål om man laver aftaler med sit 

eget barn eller om det er en fælles aftale. 

 

Det kunne være godt at skrive formål ind.  

 

Netværk: fx også det at mødes ved mini disco.  

Hvornår kontakter klassens forældre hinanden? Fx skrive situationer hvor det er en god idé at kontakte direkte 

eller gennem kontaktforældrene.  

 

Det er første startskud for, for at snakke om det gode forældresamarbejde. 

 

Ved overbygningen: kunne man også have madgrupper (ligesom legegrupper, for de større børn).  

 

Man skal også tænke over hvor langt bliver det forældremøde så?  

Forældre kan så tage stilling til tingene før mødet. 

 
4. b. Elevernes trivselsundersøgelse 2024 – udsættes til august-mødet.  Kaj orienterede kort om, at der 

igangsættes et inspirationsforløb bl.a. med læringerne fra Skelgårdsskolen. Information om det indgår i drøftelsen i 

august.  

4.c Skemaer for kommende skoleår. Bilag bliver sendt snarest muligt. 20 min 

Kaj: kun en klasse møder senere end 8.00, og færre skemaer med mange lange dage. Noget er blevet lidt lettere, 

da madkundskab ikke er så belastet, da 7. klasserne ikke har mad. 
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- Der er klasser, hvor de praktisk/musiske fag er på samme dag.  

- Er to-lærertimerne lagt tilfældigt? Lagt i svømning og musik? De er ikke lagt tilfældigt, men lægges i samarbejde 

med medarbejderne.  

- Hvordan kan se, hvilken dag der er projektdag? Alle klasser har projektdage og det planlægges med 

medarbejderne. Kan det indikeres tydeligere til næste gang?  

- Spørgsmål til, om denne måde at føre tilsyn med skemaer er hensigtsmæssig, da SB får dem så sent. Hvordan 

kan SB inddrages meningsfuldt i processen? Processen er således, at SB får første versioner sammen med 

medarbejderne, og så ses samlet på kommentarer, fejl mm. Dette var ved en fejl ikke sket i år.     

Hvis yderligere feedback sendes det direkte til Ken hurtigst muligt og helst indenfor den næste 2-3 dage.  

4.d Årshjul 

- mødet den 7/11 flyttes til 4/11 

- 23/6 ligger på Sankt Hans aften – flyttes til den 24/6.  

- seminaret fastholdes.   

Evt.  

Lukket møde -    Forældrehenvendelser  

Orientering om henvendelser 

 

 

Faste punkter, afslutning/formanden 

- Forældre henvendelser 

Kommende møder:  

 elev trivselsundersøgelse 

 skemaer 

 evaluering af meddelelsesbog 

 budget ift. papir på toiletterne.  

 Søgning af fonde  

 Handleplan - hvordan bliver det formidlet ift. trivselundersøgelsen?  

Vi får den fulde rapporten ift. trivselsmålingerne og ikke kun resultaterne.  

 Principperne /Princippet ift. skolebestyrelsesmøderne  

 kommunikation ift. skolehjem samarbejdet  

 Skolens fødselsdag  

 §16 høring 

 IT princippet - er det revideret?  

 

Punkter til fremtidige møder:  
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Aftaler om forplejning ved næste møde d. 20.08.24  Sara 

Bevægelse i undervisningen (Kristine) 

- Principper 

- Elevrådet – kobling mellem SB og elevråd. (Dorit) 

- Madordning (Kaj)  

- Sammen om skolen (Kaj) 

 

Mødet slut kl. 18.38 


